
• S SEJE ZBOROV OBČIMSKE SKUPŠČINE

ŽIVA RAZPRAVA Nl DOVOLJ
Delegati vseh treh zborov občinske skupščine so se 20. aprila sestali

na skupni seji in sprejeli sklep o dobitnikih letošnjih priznanj občine.
(O tem berite na 3. strani!), nakar so nadaljevali delo na ločenih sejah
zborov. Osrednja točka je nedvomno bila predlog za uvedbo začasnih
ukrepov družbenega varstva v delovni organizaciji Jugotekstil —
Julon.

Omenitivelja, da sose do tega
predloga pred sejami zborov
poleg izvršnega sveta občinske
skupščine, ki je bil predlagatelj,
opredelili že predsedstvi občin-
skega sveta ZSS in občinskega

komiteja ZKS, svet za razvojna
vprašanja in družbenoekonom-
ske odnose pri predsedstvu ob-
činske konference SZDL, druž-
beni pravobranilec samouprav-
ljanja v Ljubljani, skupščinski

komisiji za dmžbeno nadzorstvo
in spremljanje izvajanja zakona
o združenem delu ter statutar-
no-pravna komisija. Vsi ome-
njeni organi so predlog za
uvedbo začasnih ukrepov druž-
benega varstva ocenili za po-
trebnega in podprli. Na tej
osnovi so delegati vseh treh zbo-
rov predlog tudi obravnavali.
Delegati družbenopolitičnega
zbora so predlog podprli in dele-
gati zbora krajevnih skupnosti
sprejeli. V zboru združenega
dela pa je po triurni temeljiti
razpravi skupaj s predstavniki
Julona, pri glasovanju prišlo do
položaja, da ob siceršnji sklepč-
nosti zbora predlog ni bil sprejet.
Od 39 delegatov jih je bilo na seji
navzočih 24; za predlog sklepa je
glasovalo 19, vzdržalo pa se je 5
delegatov, kar pomeni, da je za
veljavnost sklepa manjkal en
glas. Verjetno pa bi bil izid gla-
sovanja tak, za kakršnega so se
odločili tudi delavci Julona sami
in je bil na zboru krajevnih skup-
nosti tudi sprejet, če ne bi nekaj
delegatov predčasno zapustilo
seje zbora združenega dela.

Predsednik zbora združenega
dela bo v najkrajšem času po-
novno sklical sejo zbora združe-
nega dela.

Delegati vseh treh zborov so
nato obravnavali še predlog eno-
letnega delovanja delegatskega
sistema v cibčinj Ljubljana
Moste-Polje, o čenner bomo ob-
širneje pisali v naslednji številki
Naše skupnosti.

Nadalje so delegati med dru-
gim sprejeli periodični program
dela občinske skupščine do sep-
tembra in dopolnitve družbe-
nega dogovora o štipendijski po-
litiki. Seznanili pa so se tudi s
poročilom skupščine skupnosti
II. samoprispevka o uresničeva-
nju graditve objektov po pro-
gramu 1977—1983 in s poroči-
lom o izvajanju programa III.
samoprispevka.

Delegati so obravnavali in se
opredelili tudi do gradiva za seje
zborov mestne skupščine. Z
dnevnega reda republiške skupš-
čine pa so delegati zavzeli stališče
do osnutka zakona o pokojnin-
skem in invaiidskem zavarova-
nju, kjer so sklenili, da se stališča
in pripombe iz javne razprave
prek delegatov prenesejo v re-
publiško skupščino.

O tem pa preberite samostojni
prispevek v tej številki Naše
skupnosti.

S. B.


